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Bratislava (TASR) - Niektoré školy v bratislavskej Petržalke môžu mať problémy s výplatami pre 
učiteľov už v júli alebo v auguste budúceho roka. Tvrdí to petržalský starosta Vladimír Bajan. 
Dôvodom je podľa neho zmena nariadenia vlády, ktoré od nového roka prikazuje zriaďovateľom, aby 
škole dávali celú čiastku mzdového normatívu na platy. Doteraz museli na mzdy dávať 90 percent.  

Podľa Bajana nariadenie vôbec nerešpektuje napríklad kritérium štruktúry veku učiteľov. Podľa 
veku sa totiž odvíja plat pedagógov, a tak škola so staršími učiteľmi môže potrebovať na platy viac 
prostriedkov. "Týmto sa úplne eliminovala možnosť pre zriaďovateľov riešiť vážne disproporcie medzi 
jednotlivými školami v meste alebo obci," zdôvodnil starosta. Petržalka má podľa neho viac ako 
tretinu učiteľov s 32-ročnou praxou. "Som sklamaný, že nové nariadenie, ktoré vstupuje do platnosti 
už od januára 2013, nepočíta aspoň s prechodným obdobím, počas ktorého by mal zriaďovateľ 
možnosť realizovať racionalizáciu škôl," dodal Bajan.  

Vláda schválila zmenu nariadenia minulý týždeň. Podľa prepočtov ministerstva financií by táto 
zmena mala priniesť nárast hrubých platov učiteľov o 2,2 percenta. Nariadenie kritizovala aj Únia 
miest Slovenska.  

 


